



Caryl Baker Project «No Deal»

Catalogue number
AS 368



Personnel

Caryl Baker – piano
Domenic Landolf – tenor sax
Luigi Galati – drums
Emanuel Schnyder – double bass
Daniel Woodtli – trumpet & flugelhorn
Edwin Sanz – congas (1, 2, 7 and 8)
Claude Schneider – guitar (1)

Credits

Recorded and premixed on May 10 and 11, 2024
@Studio Aéronef, Paris (F) by Antoine Karacostas
Mixed and mastered @Artefax Studio, Lausanne (CH)
by Bernard Amaudruz

Tracklist

1. Waiting For Oumou – 5:21
2. No Deal (C. Bovet, C. Baker) – 6:05
3. Pip's Talk – 5:37
4. What They Don't See – 7:56
5. Septicity – 4:09
6. Initials C.B. – 4:11
7. Two Sticks & Five Strings – 4:31
8. Cuban X (C. Baker, C. Freeman) – 5:18
9. Marseille – 5:35

All music composed by Caryl Baker except as indicated.

Le **Caryl Baker Project**, extension du Caryl Baker Quartet, nous revient avec une nouvelle section de souffleurs, Domenic Landolf au saxophone ténor et Daniel Woodtli à la trompette, et nous présente « **No Deal** ». À travers neuf compositions originales de jazz moderne, empreintes de latin jazz, de couleurs africaines et d'un lyrisme constant, les solistes déploient librement leur créativité, portés par une rythmique qui met en avant groove et interaction.

//

The **Caryl Baker Project**, an extension of the Caryl Baker Quartet, returns with a new horn section featuring Domenic Landolf on tenor saxophone and Daniel Woodtli on trumpet, presenting «**No Deal**». Through nine original compositions of modern jazz, imbued with Latin jazz, African colours and constant lyricism, the soloists freely display their creativity, carried by a rhythm section that emphasises groove and interaction.

www.carylbakerproject.ch